

Think-Tank Seminar "Russian school in Estonia: right to education and application of the principle of equal treatment", 26-27 August 2010, Tallinn

Обучающий семинар «Русская школа в Эстонии: право на образование и применение принципа равного обращения», 26-27 августа 2010 года, Таллин



Yana Toom, Deputy Mayor of Tallinn
Яна Тоом, вице-мэр Таллина



Meilis Reps, former Estonian Minister for Education and Research, and Aleksei Semjonov, LICHR Director
Мейлис Репс, бывший эстонский министр образования и науки, и Алексей Семенов, директор ЦИПЧ



Mstislav Rusakov, LICHR Hotline Lawyer
Мстислав Русаков, юрист «горячей линии» ЦИПЧ



Evgeniya Pavlenko, Deputy Chairman of the Expert Council, Office of the Ombudsman of the Russian Federation
Евгения Павленко, зам. председателя Экспертного совета при Уполномоченном по правам человека в РФ



Julia Kovalenko-Djagileva, LICHR Project Manager
Юлия Коваленко-Дягилева, руководитель проекта ЦИПЧ



Igor Vatolin, Journalist from Latvia
Игорь Ватолин, журналист из Латвии

Project "Creation of conditions for preserving of education in Russian in Estonia, through implementation and application of European anti-discriminatory principles": Information briefings

Проект «Создание условий для сохранения образования на русском языке в Эстонии через внедрение и применение европейских антидискриминационных принципов»: инфочасы



Rafik Grigorjan, the Chair of the Estonian Chamber of National Minorities (in the middle of the photo)
Рафик Григорян, председатель Палаты нацменьшинств Эстонии (в центре фотографии)

